

ԲՈՎԱՆԴԱԿՈՒԹՅՈՒՆ

1. Փանոսյան Հ. Կ.—Միկրոբիոլոգիայի հաջողութիւնները Սովետական Հայաստանում.	52
2. Միրզաբեկյան Ռ. Հ.—Միլանենու բակտերիալ թառամման հարուցիչի բիոքիմիական և անտիգենային հատկութիւնները.	3
3. Միրզաբեկյան Ռ. Հ. և Կարապետյան Ն. Ա.—Ազլյուտինացիա առաջիկայի կերակուսւմը ծիրանենու բակտերիալ թառամման հարուցիչի դիագնոզի դեպքում.	31
4. Ավագյան Ս. Ա.—Միլանենու բակտերիալ դորշացումը.	39
5. Ղալաշյան Ռ. Մ.—Bacterium atrofaciens McCull-ի կողմից հարուցվող հացահատիկները բակտերիոզը և նրա դեմ պայքարի միջոցները.	49
6. Ղալաշյան Ռ. Մ. և Բառիկյան Ռ. Վ.—Հայաստանում տոմարի դազաթային փառախտի դնասակարութեան հարկի շուրջը.	65
7. Սարուխանյան Փ. Գ.—Հայկական ՍՍՏ հացի խմորիչները (չաքարանկերի) բիոլոգիայի մասին.	85
8. Քարիմյան Ռ. Ս.—Դրոժացման ազդեցութիւնը ծղոտի քիմիական կազմի վրա.	99
9. Սարուխանյան Փ. Գ. և Քարիմյան Ռ. Ս.—Թթու դրված բանջարեղենները միկրոֆլորայի մասին.	115
10. Երզնկյան Լ. Հ.—Քաղցր սերակարազի միկրոֆլորայի մասին.	123
11. Փանոսյան Հ. Կ.—Էկոլոգիական փակտորների ազդեցութիւնը առփույտի պալարաբակտերիաների մէջ քանի բիոլոգիական առանձնատեսակութիւնների վրա.	133
12. Պետրոսյան Ա. Պ. և Ազարյան Լ. Խ.—Զոր գելային փոշենման ազդեցիկնի պատրաստման մոդիֆիկացիան	147
13. Պետրոսյան Ա. Պ. և Նարինյան Լ. Ա.—Հայկական ՍՍՏ-ի տորֆերի ուսումնասիրութիւնը սրպեա ազդեցիկնի ստրատրատ	167
14. Մենարայան Ա. Ա.—Քուլչնայի (Ervum Vicia) պալարաբակտերիաների մոնոֆլորիական և ֆիդիոլոգիական հատկութիւնները.	175
15. Մենարայան Ա. Ա.—Քուլչնայի (Ervum Vicia) պալարաբակտերիաների ակտիվութեանը և վիրուլենտութեանը	187
16. Միրզաբեկյան Ա. Հ. և Վանցյան Ն. Ա.—Մային թունալորման դեպքեր.	205
	217

Содержание

	Стр.
1. Паносян, А. К.—Успехи микробиологии в Советской Армении.	3
2. Мирзабекян, Р. О.—Биохимические и антигенные свойства возбудителя увядания абрикоса.	31
3. Мирзабекян, Р. О. и Карапетян, Н. А.—Применение реакции агглютинации для диагностики бактериального увядания абрикоса.	39
4. Авакян, С. А.—Бактериальное побурение абрикоса.	49
5. Галачьян, Р. М.—Бактериоз злаков, вызываемый <i>Bacterium atrofaciens</i> McCull и меры борьбы с ним.	65
6. Галачьян, Р. М. и Батикян, Р. В.—К вопросу о вредоносности вершинной гнили томатов в Армении.	85
7. Саруханян, Ф. Г.—К биологии хлебных дрожжей Армянской ССР.	99
8. Каримян, Р. С.—Влияние дрожжевания на химический состав соломы.	115
9. Саруханян, Ф. Г. и Каримян, Р. С.—О микрофлоре квашеных овощей.	123
10. Ерзникян, Л. А.—О микрофлоре сладкосливочного масла.	133
11. Паносян, А. К.—Влияние экологических факторов на некоторые биологические особенности клубеньковых бактерий люцерны.	147
12. Петросян, А. П. и Азарян, Э. Х.—Модификация приготовления сухого-гелевого порошкового азотогена.	167
13. Петросян, А. П. и Наринян, Л. А.—Испытание торфов Армянской ССР в качестве субстрата для азотогена.	175
14. Меграбян, А. А.—Морфологические и физиологические свойства клубеньковых бактерий французской чечевицы— <i>Ervum Vicia</i> .	187
15. Меграбян, А. А.—Вирулентность и активность клубеньковых бактерий французской чечевицы— <i>Ervum Vicia</i> .	205
16. Мирзабекян, А. О. и Ванцян Е. А.—Вспышка сальмонеллеза.	217

CONTENTS

	page
1. Panossian, H. K.—The successes of Microbiology in Soviet Armenia	3
2. Mirzabekian, R. O.—Biochemical and Antigenous Character of Withering Pathogen of the Apricot	31
3. Mirzabekian, R. O. and Karapetian, N. A.—The Application of the Agglutination Reaction for the diagnosis of the bacterial Withering	39
4. Avakyan, S. A.—Bacterial Browning Apricot	49
5. Galatchyan, R. M.—Bacteriosis of Cereals <i>Bact. atrofaciens</i> McCull and Measures Controlling it	65
6. Galatchyan, R. M. and Badikyan, R. V.—The Injury Caused by Tomatoes Blossom-end Rot in Armenia	85
7. Sarukhanian, F. G.—On Biology of Bread Yeast of the Armenian SSR	99

8. Karimian, R. S.—The Influence of the Yeasts on the Biochemical Composition of the Straw	115
9. Sarukhanian, F. G and Karimian, R. S. —The Microflora of the Pickled Vegetables	123
10. Erzinkian, L. H.—The Microflora the Sweet-cream Butter	133
11. Panossian, H. K.—The Influence of the ecological Factors on Some of the Biological Characters of the Alfalfa nodule-Bacteria	147
12. Petrossian, A. P. and Azarian, E. Kh.—A. Modified Method of Dry Jelly—Like and Powdered Azotogen-Preparation	167
13. Petrossian A. P. and Narinian L. A.—The Fesfs of the Soviet Armenian Plats as a Substratum for azotogen.	175
14. Mehrabian, A. A.—The Morphological and Physiological Nature of Nodule Bacteria of French Lentils—Ervum Vicia	187
15. Mehrabian, A. A.—The Virulence and Activity of Nodule Bacteria of the French Lentils—Ervum Vicia	205
16. Mirzabekian, A. H. and Vantsian, E. A.—A Case of meat-Poisoning	217

ԳԻՆԸ 20 Ռ.

Ստորագրված է ապագրելու 1947 թվի փետրվարի 29-ին, ապագր. 141/4 մամ.
մամուլում 34400 ապ. նիշ, պատվեր 1113, հրատ. № 372, տիրաժ 1000, ՎՖ 00887

ՀՍՍՐ Գիտությունների Ակադեմիայի տպարան, Երևան, Արտվյան № 104